
      Aan het college van Burgemeester en Wethouders 

 Grote Markt 1 

9712 HN  Groningen 

   Datum: 8 december 2015 

          Betreft: Schriftelijke vragen over de sloop van 'Pino'  

Geacht college,  
 
Wij hebben geluiden gehoord dat de 'Pino' (Verlengde 
Hereweg 97, zie foto hiernaast) eind dit jaar gesloopt zal 
worden, voor nieuwbouw.  
Dit pand is het laatste stukje van de authentieke 
Sterrebos omgeving1 en heeft voor vele Stadjers een 
historische waarde.  
 
Momenteel wordt het bewoond door een aantal krakers die het pand hebben opgeknapt (met 
eigen financiële middelen) en omgedoopt tot een sociaal centrum. Er worden verschillende 
activiteiten georganiseerd voor iedereen. Zo wordt er elke week duurzaam gekookt voor een 
kleine prijs, zijn er spelletjesavonden, filmavonden, discussieavonden, live muziek en meer. 
Het is een creatieve, sociale broedplaats waar mensen uit alle lagen van de bevolking komen 
en participeren.  
Het lijkt alsof de gemeente er een handje van heeft om historische, markante gebouwen te 
willen slopen voor nieuwbouw. Denk hierbij aan bijvoorbeeld de Finse school en de Witte 
Boerderij in park Selwerd en nu dus ook de Pino. 

Vandaar dat we de volgende vragen hebben aan het college: 

 

1. Is het college het met ons eens dat de Pino een historisch waardevol pand is en daarom 

behouden moet worden? Zo nee, wat is de reden hiervoor? 

2. Momenteel is de Pino een sociaal centrum. Is het college het met ons eens dat deze 

sociale functie aansluit bij de koers die het college volgt qua het verbinden en laten 

participeren van mensen? 

3. Als de Pino blijft bestaan zien wij dit als een win-win situatie. Want én een historisch pand 

wordt behouden, én het college krijgt wat ze wil: mensen in de wijk worden sociaal en 

cultureel geactiveerd. Is het college het hiermee eens?  

4.  Zijn er recentelijk nog inspraakmogelijkheden geweest in de buurt over de Pino? Of alleen 

in 2009, toen het pand nog onbewoond, verpauperd en geen sociaal centrum was? 

5. Is het college het met ons eens dat de bevindingen van 2009 verouderd zijn, aangezien de 

situatie van het pand is veranderd? 

6. Zou het college willend zijn in te grijpen tegen de sloop als blijkt dat de buurt wil dat het 

pand blijft bestaan? 

 

Vriendelijke groeten,  

 

Gerjan Kelder 

Fractievoorzitter Partij voor de Dieren 

                                                           
1  http://benohofman.nl/verhalen/sloop-van-laatste-stukje-authentieke-omgeving-sterrebos 
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